
Bestyrelsesmøde d. 23. januar 2024

Tilstede: Anikka, Anne, Pia, Helle, Lieb, Lone, Stine, Lene, Randi
Fraværende: Beinta, Susanne (Elevråd), Carsten, Anitta, Susanne, Elevrådet
Referent: Stine
Ordstyrer: Helle

Dagsorden:

1. Velkomst og godkendelse af dagsorden
2. Velkommen til elevrådet

a. Nyt
b. Status
c. Opfølgning

3. Nyt fra
a. Forældre
b. Personale
c. Ledelse
d. Formanden

4. Spisning
5. Valg Fællesbestyrelsen i Andst Børne- og Skolecenter

- Hvad, hvem hvornår
- Næste skridt

6. Opfølgning fra arjdsgrupper
- Toiletudvalg
- Trivselsrådene
- Branding ABC-Gruppen
- Fritidsklubben
- Trafikrådet
- Bestyrelsens synlighed

7. Evt.

Referat

Punkt Referat Ansvarlig

1 Punkt 2 udgår, da hverken Susanne eller
elevrådsrepræsentanter kan være her.

2 Helle viderebringer - Det går ok for tiden med toiletterne. De
følger dog kontinuerligt op på det.
Elevrådet arbejder med, hvordan man kan gøre det hyggeligt
på toiletterne.



3 Forældre
Forældrene i 0. er kommet på AULA igen.
Der har været 100 dags fest i 0. klasse, det har været en
stor dag for alle.

Der er store udfordringer med parkering om morgenen.
Vi afventer håndværkerne bliver færdige ved hallen.

Spørgsmål: Kan vi lave et stort samlet årshjul- som hænger
offentligt - så vi kan se mærkedagene og emneugerne for
hele året - så vi nemt kan tilgå det, og finde datoerne.

Personale
Ida Marie er stoppet - hun kommer tilbage i ferierne.

Emneugen og skolefest er ved at falde på plads.

Fastelavn kommer også så småt på plads.

2. klasse er i billedkunst, da der er ved at blive sat troldtekt
op i deres klasselokale - vi får det til at fungere, men vi
glæder os til at komme tilbage.

D. 5. februar er store flyttedag i børnehaven - her rykker
sommerfuglene over i SFO og er storebørnegruppen, og de
andre grupper rykker tilsvarende rundt.

Ledelse
Der er dialogmøde d. 5. marts. Her må
bestyrelsesformanden og evt. en ekstra repræsentant
deltage. Ledelsen må ikke deltage.
Forældrebestyrelsen kan komme med indspark omkring
hvad vi ønsker at drøfte.
Vi lægger hovedet i blød.

Stine og Randi deltager.

På fredags skrives der ud, omkring emneuge og skolefest.
Skolefest er d. 7. februar.

Andst Knallert Klub er begyndt at komme i lejligheden hver
onsdag.

Til vores festival i april, har 5. klasse til opgave at skaffe
sponsorater og gaver. Voksne som deltager skal betale for
entreen, for at sikre at alle udgifter til arrangementet kan



dækkes ind. Hvis der skulle være et overskud, går det til
etableringen af teenklubben.

Vores Brandinspektør Arne, har sagt ja til at opsætte 4
‘kasser’ (hyggekroge) i mellemgangen ind mod
børnehaven/vuggestuen.

Vi har indkøbt nye stole til musiksalen - vi ligger hovedet i
blød omkring hvad vi kan stille op med de gamle stole.

Trafik - Anne Margrethe spørger om hun kan deltage i et
møde. Skolepatruljen får mange hårde bemærkninger, kritik
og modsvar fra forældre om morgenen.
Der skal vi have en snak omkring, hvad vi kan gøre.

- Vi har et problem med vandpytten - som gør nogle
forældre går andre veje. Det er dog hallens
parkeringsplads - så vi må i dialog.

Trafikudvalget tager en dialog omkring, hvad vi evt. kan
gøre. Kan vi eks. stå dernede som forældrebestyrelse.

Lieb er igang med at få opsat skærmene i SFO og
Børnehave, så vi kan melde børn fri/syge og skrive beskeder
til personalet eks. hvem henter. Personalet kan på samme
måde skrive det ind til forældrene med relevante info.

Der kommer en ny forældretilfredshedsundersøgelse i år -
og der kommer nye mere tilgængelige temaer:

- Afhentning/aflevering
- Personalets udstråling
- To ønsker og en stjerne.

Vi håber vi kan lære en masse ud fra det - som vi kan
omsætte og bruge i vores hverdag.

Formanden
Teenklubben er så småt kommet godt igang.

Vi er dialog omkring at få lavet et hegn mellem SFO og
hallen, for at skabe trafiksikkerhed.

Til foråret indkaldes alle forældre på skoledagen, til en fælles
arbejdsdag på skolens udeområder.

Der har været besøg fra Active Floor, hvor vi har fået en
udvidet guide i hvordan vi bruger den, og får udvidet de
muligheder der eksisterer i det, også i brug i
undervisningsøjemed.
Palle og Beinta er blevet superbrugere.
Der laves et bookingsystem, så man kan anvende det i



undervisningen.

Vi har skaffet 20.000 til fritidsklubben. Vi kunne godt tænke
os, at lave et samarbejde mellem fritidsklubben og
mellemtrinnet.

4

5 Hvad, hvem, hvornår
- Vi skal have 7 forældrerepræsentanter - der skal være

ligevægt mellem dagtilbud og skoledelen.
- 2 medarbejderrepræsentanter (3 v. børnecentre)
- 2 elevrådsrepræsentanter

Dem som er på valg er:
- Stine (stiller ikke op til genvalg)
- Carsten
- Anita (stiller ikke op til genvalg)
- Annika
- Susanne
- Pia (er suppleant men er måske indtrådt i stedet for

Natasja)

Vores fokus skal ligge på at rekruttere i
børnehaven/vuggestuen for at skabe en ligevægt i
bestyrelsen blandt forældrepræsentanter

De kigger ind i, hvem der står for det, på personaledelen.

Næste skridt
Annika og Randi sidder i valgbestyrelsen - de fastsætter de
næste trin.

Stine vil gerne støtte op, omkring fortælling af det at have
små børn sideløbende med bestyrelsesarbejdet.

6 Bestyrelsen beretter
Vi tænker ind i, om vi skal lave nyhedsbreve i stedet, og
sende det ud digitalt.

Skolefoto
Vi har fået tilbud fra en ny ‘leverandør’ - hvor det foregår
digitalt på en anden måde, og hvor man kan nøjes med at
betale for de billeder man vil have.

Annika tager tilbuddet og forholder sig aktivt til det i
forbindelse med booking til næste skoleår.



7 Niels Erik Storm (V) bliver vores nye repræsentant fra
Børne- og Skoleudvalg. Han ser frem til at komme med på
vores møder, og deltager i det næstkommende
bestyrelsesmøde.

Det næste dialogmøde falder samme dag som
bestyrelsesmødet d. 5. marts. Dialogmødet starter kl. 19.00,
vi planlægger bestyrelsesmødet således Randi og evt. en
mere går 15 min. før.

Østerby har lovet det snarest melder en dato ud for et fælles
bestyrelsesmøde.

Hjemmesiden er igang med ‘renovering’ - vi er i proces.
Randi sender referater til Lieb, og får dem lagt på
hjemmesiden.


